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Beste René,

Bij de procedurevergadering vanmiddag wil ik twee punten bij de rondvraag aan de orde hebben.

1.       Spoedige toezending van de Geefwet aan de Kamer. Er is toegezegd dat deze vóór de zomer
nog naar de Kamer komt. In de fiscale agenda zou er aandacht zijn voor de Geefwet. Dat is 
maar heel minimaal gebeurd. Daarom graag snel de Geefwet naar de Kamer sturen. Want als
we deze nog op 1 januari 2012 willen laten ingaan (toezegging bij Belastingplan 2011), wordt 
het nog heel krap met de behandeling.

2.       Brief over de vraag hoe de Belastingdienst nu omgaat met de vrijwilligersvergoeding, die als 
gift is teruggestort. Deze brief graag voor het AO Belastingdienst op 15 juni a.s. ontvangen.
Toelichting:  Begin januari van dit jaar heeft de staatssecretaris een beleidsbesluit hierover 
naar belastinginspecteurs gestuurd. Deze beoordelen aangiftes over 2008 en 2009 nu op 
grond van het nieuwe beleidsbesluit, dat dus pas begin dit jaar openbaar is geworden. Veel 
vrijwilligers, die hun vrijwilligersvergoeding via de giftenaftrek ‘teruggaven’ aan de ANBI, 
worden hier nu door gedupeerd, doordat hun gift niet meer wordt goedgekeurd door de 
Belastingdienst. Ik wil graag van de staatssecretaris weten wat de reden is van het – met 
terugwerkende kracht – beoordelen van de giftenaftrek op grond van een recent beleidsbesluit
en hoe dit zich verhoudt tot de rechtszekerheid. Eveneens wil ik weten of het beleidsbesluit 
niet leidt tot een ongelijke behandeling van ANBI’s. Eén van de voorwaarden is immers dat 
vrijwilligersorganisaties de vergoeding eerst moeten uitbetalen, voordat deze kan worden 
teruggestort. Er zijn ANBI’s die hier onvoldoende middelen voor hebben. Dit zou er toe leiden 
dat een ‘rijke’ ANBI wel kan opteren voor deze vorm van giftenaftrek en een ‘arme’ ANBI niet. 
Tevens zijn er voorbeelden van vrijwilligersorganisaties die met twee belastingkantoren van 
doen hebben, waarbij de inspecteur van het ene belastingkantoor akkoord gaat met de 
giftenaftrek en de andere niet. Hoe rijmt de staatssecretaris dit? Graag duidelijkheid hierover 
in een brief. 
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